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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 04/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 22 de març del 2012 
Horari: 19:30 h a 21.00 h 
Lloc: Centre Cívic de Can Puiggener 
 
 
Assistents 
 
Josep Ayuso Raya, president 
Maria Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Manel Pizarro García, vocal de CiU 
Francisco Navarro Sánchez, vocal AV de Can Puiggener Nord 
Anselm Sans Brichs, vocal AV de la Creu Alta  
Josep Maria Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Joan Forrellat Escursell, vocal de les entitats esportives 
José Luis Gil Siles, vocal de les entitats regionals 
Josep Moreno Gutierrez, vocal del grup altres entitats 
Rafael Sanchez Montoya, vocal del grup altres entitats 
Daniel Casanellas de Haro, vocal del grup altres entitats  
Consuelo Santos Neyra, representant del PP (5%) 
Maria Lluïsa Miret Pech, representant de l’ES (5%) 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Marta Barrera Pujol, responsable del Programa de Voluntariat de l’Ajuntament de Sabadell 
Maria Muñoz Martínez, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Margarida Solà Montoya, vocal de les entitats culturals 
Francisco García Lorenzo, vocal de les entitats esportives 
José Luis Gabarre López, vocal d’altres entitats 
 
Excusen la seva absència: 
 
Lluís Saila González, vocal de CiU 
Francesc Martínez Morlanes, vocal del PSC 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
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Manuel Corral Rodríguez, vocal AV de Can Puiggener 
Mireia Gargalló García, vocal de les entitats culturals 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Aurora Murillo Roman, vocal de les entitats juvenils 
Meritxell Fonts Sala, vocal dels centres d’ensenyament 
Montserrat Baré Mañas, vocal dels centres d’atenció primària 
 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació del Programa de Voluntariat - Sabadell Suma. 
3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament de 

Sabadell. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-

Home, Educació i Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió. 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
 

1. Aprovació de les actes anteriors 
 

El Sr. Josep Ayuso, president del Consell del Districte 2, dóna la benvinguda als 
assistents. Seguidament, pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple 
del mes de gener abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per tant, 
s’aprova l’acta per assentiment. 

 
 
2. Presentació del Programa de Voluntariat - Sabadell Suma 
 

Pren la paraula el Sr. Josep Ayuso per presentar a la Sra. Marta Barrera, que passa a 
explicar el programa Sabadell Suma. 

 
Els objectius de Sabadell Suma són: 

 
• Fomentar el voluntariat a la ciutat de Sabadell.  
• Informar, assessorar i orientar la ciutadania i les entitats en el fet voluntari. 
• Coordinar i sumar esforços entre les entitats i l'Ajuntament de Sabadell en la 

promoció del voluntariat. 
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• Donar visibilitat i reconeixement social a l'acció voluntària feta per les entitats 
com a expressió de ciutadania activa. 

• Reforçar i potenciar la feina feta des de les entitats i el seu voluntariat. 
• Aportar instruments i recursos formatius per millorar els coneixements i 

aptituds dels voluntaris i les entitats. 
• Ampliar el nombre de voluntaris i obrir-lo a nous perfils. 

 

El Punt del Voluntariat és el servei d’assessorament, suport i atenció a la ciutadania i a 
les entitats pel que fa a la derivació de voluntariat. 
 
Accions que es duen a terme: 
 
Pel que fa a les entitats 

 
Us fem arribar persones interessades a fer voluntariat, en funció de les vostres 
necessitats, pengem les vostres crides o necessitats concretes al web i les fem 
arribar a les persones de la base de dades. 
 
Les CRIDES ens les podeu fer arribar a través del correu electrònic, omplint la 
fitxa de crides amb les següents dades:  

 
• Títol de la CRIDA  
• Data de l’actuació  
• Nom de l’entitat 
• Àmbit d’actuació 
• Descripció de l’activitat 
• Perfil de voluntariat 
• Contacte 

  
Pel que fa a la ciutadania 
 

Es fa una entrevista per veure els interessos i les voluntats de la persona i es 
deriva a les entitats que s’ajusten a la demanda. 

 
Assessorament i suport a les entitats per al desenvolupament del seu programa  
de voluntariat. 

 
• Servei d’assessorament a entitats sobre temes de voluntariat, des de 

com elaborar el pla de voluntariat de l’entitat, fins a dubtes de 
procediment, documentació... 

• Treball en xarxa amb les entitats de la ciutat que tenen més 
experiència amb el treball amb voluntariat i les que necessiten suport 
per poder desenvolupar els seus projectes, fomentant la interrelació 
entre elles i afavorint l’intercanvi d’experiències, formes de treball... 

 
Formació ciutadania 

 
Es duen a terme diverses convocatòries al llarg de l’any de cursos d’introducció al 
voluntariat, aquest cursos es desenvolupen amb la col·laboració de diverses 
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entitats de la ciutat que aporten la seva experiència i els seus formadors per 
realitzar-la. 

 
Informació, difusió i sensibilització del fet voluntari 

  
• Difusió del web SABADELL SUMA, que va entrar en funcionament l’any 2010. 
• Suport a campanyes de captació de voluntariat  
• Organització de xerrades sobre el concepte de voluntariat a entitats, centres de 

formació d’adults, associacions de veïns...  
• Programa A bona hora de Ràdio Sabadell. Amb entrevistes a entitats que 

treballen amb voluntariat. 
• Realització d’un acte de commemoració del Dia del Voluntariat 

- Suport a les actuacions que desenvolupen els centres educatius a través del 
programa Ciutat i Escola amb xerrades... 

• Actuacions dutes a terme l’any 2011 
 

Punt del Voluntariat 
  

S’han entrevistat 105 persones – 80 % estan fent voluntariat en alguna entitat de 
la ciutat 
  
S’ha assessorat a 3 entitats interessades en crear el seu propi programa de 
voluntariat i s’han fet assessoraments puntuals a diverses entitats de la ciutat 
sobre conceptes de voluntariat i el seu desenvolupament. 
  
S'han penjat a la web 22 crides de voluntariat que ens han fet arribar les entitats 
de la ciutat  

 
Formació 

  
S'han desenvolupat  2 cursos de formació d'Introducció al Voluntariat amb 
l'assistència de 55 ciutadans i ciutadanes interessats en el fet voluntari. Aquest 
curs s'ha dut a terme gràcies a la col·laboració de 5 entitats que han aportat els 
seus coneixements i els seus formadors. 
  
S'han dut a terme 20 xerrades sobre voluntariat als centres educatius amb alumnat 
d'ESO (aproximadament 180 alumnes) a escoles d'adults i al centre de formació 
ocupacional del Vapor Llonch. 
  
Projecte SABA: s'està duent a terme el projecte amb 21 alumnes de 3r i 4t d'ESO 
dels instituts Ferran Casablancas i Vallès i amb la col·laboració d'11 entitats de la 
ciutat 

 
Difusió 

  
S’ha informat a través del web dels actes que organitzen les entitats, 
convocatòries de subvencions, cursos de formació i altres esdeveniments que són 
d'interès per les entitats. 
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S'ha entrevistat a més de 30 entitats que treballen amb voluntariat en el programa 
A bona hora de Radio Sabadell, dins l'apartat Sabadell Suma.  
  

S'ha participat en el segon congrés Europeu del Voluntariat,  duem a terme una de 
les ponències enramades dins el taller de Polítiques públiques de promoció del 
voluntariat.  
  
S’ha dut a terme l’acte de reconeixement del voluntariat de la ciutat dins el marc 
del 5 de desembre dia mundial del voluntariat.  
 
Pren la paraula el Sr. Josep Ayuso que obre un torn de paraula. La Sra. Consuelo 
Santos vols saber quina és la xarxa de voluntariat i quin tipus de voluntariat hi ha. 
 
La Sra. Marta Barrera comenta que poden tenir 3.000 o 4.000 persones fent 
voluntariat i el voluntariat és de tot tipus, el voluntariat és molt ampli. Hi ha 
persones que volen fer voluntariat però no volen estar amb gent, qualsevol 
persona que vulgui fer voluntariat ho pot fer perquè es pot ubicar en qualsevol 
tipus de projecte. 
 
El Sr. Manel Pizarro vol saber l’estat de salut del voluntariat i la diferència entre 
gent gran i gent jove. 
 
La Sra. Marta Barrera comenta que l’estat de salut del voluntariat és molt sa, 
s’entrevisten entre 8 i 10 persones per setmana. El voluntariat està en un punt de 
creixement però pel que fa a joves i grans no hi ha diferències. 
 
La regidora Cristina Moreno comenta que es tracta d’un programa molt generós. A 
vegades pensem que en aquests programes hi col·laboren persones jubilades que 
no tenen res a fer, però no és així, hi ha gent de totes les edats. Sabadell és molt 
potent associativament. 
 
La Sra. Marta Barrera comenta que a la darrera legislatura s’hi han inscrit 256 
entitats noves. 
 
La Sra. Cristina Moreno vol aprofitar per fer una crida per la Marató de donació de 
sang que es farà al Casal Pere Quart el dia 28 de març. L’any passat va haver 408 
persones donant sang, aquest any ho volen superar. També hi ha altres dies per 
donar sang, el primer dimarts de cada mes al Taulí hi ha un punt de donació de 
sang. 

 
 
3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament de 

Sabadell 
 

El Sr. Josep Ayuso comenta que un dels objectius que es marquen les administracions 
és simplificar els processos administratius. 
 
Fa uns mesos amb el procés electoral es van fer alguns canvis, el departament de 
llicències municipals es va traslladar a Promoció Econòmica; la idea era crear una 
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finestreta única i així les persones que volen crear una empresa poder fer totes les 
gestions, des de la constitució, passant pel desenvolupament i fins i tot la liquidació a la 
mateixa finestra. 
 
Actualment, es poden fer 110 tràmits telemàtics i 29 d’ells són de resolució immediata. 
 
Hi ha tràmits que són reglats per administracions superiors i n’hi ha altres en què 
intervenen altres administracions, però hem d’aconseguir que la informació pugui ser 
transversal. 
 
Al mes de febrer es va aprovar al Ple una moció, es va establir la necessitat que el 
ciutadà pugui opinar a través d’un procés participatiu. 
 
El Sr. Ayuso comenta que a partir d’ara rebran un formulari, durant el mes d’abril i maig 
recollirem propostes. Al mes de juny s’elaborarà un document que reculli la participació 
de tots el Consell de Ciutat, i cap a finals de l’últim trimestre de l’any es valorarà i 
començaran a adoptar mesures. 
 
El Sr. Josep Ayuso obre el torn de paraula; el Sr. Anselm Sans vol saber si aquesta 
concentració d’activitat ha provocat que hi hagi menys funcionariat. 
 
El Sr. Ayuso comenta que no ja que la plantilla es regularitza horitzontalment. 
 
La Sra. M. Lluïsa Miret vol saber si cal tenir DNI Digital per a aquestes gestions; el Sr. 
Ayuso respon que no cal tenir-ne. 
 
La Sra. Miret comenta que hi ha processos en què intervenen diferents administracions, 
vol saber si aquestes administracions estan en xarxa. 
 
El Sr. Ayuso comenta que no i creu que agilitzaria molt. De totes maneres comenta que 
hi ha dades que no les ha de tenir tothom, com les bancàries 
 
El Sr. Ayuso comenta que el certificat d’empadronament és un document que canvia 
molt, hi ha molts moviments al dia i hauria d’estar actualitzat en temps real, però els 
mitjans no són favorables. 
 
El Sr. Manel Pizarro comenta que, ja que s’està parlant d’agilitzar gestions, s’hauria de 
posar una oficina d’Atenció al ciutadà en el Centre Cívic de la Creu Alta, al barri de la 
Creu Alta hi ha molta gent gran que no pot anar a fer les gestions al centre o al Centre 
Cívic de Ca n’Oriac. 
 
El Sr. Ayuso comenta que és una reivindicació de l’AV de la Creu Alta. Comenta que es 
va fer una distribució territorial i la Creu Alta es va quedar al mig, hi ha la mateixa 
distància des de la Creu Alta fins al Centre Cívic de Ca n’Oriac que al c. de la Indústria. 
S’està estudiant la possibilitat de fer un punt de registre auxiliar. 
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4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-
Home, Educació i Consell de Ciutat 

 
El Sr. Ayuso demana als representants dels diferents consells sectorials que informin la 
resta dels membres del Consell de les diferents reunions que hagin tingut. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Maria Galofré, que comenta que no ha hagut cap reunió del 
Consell de Ciutat des de la seva constitució. 
 
Respecte als altres Consells sectorials el Sr. Josep Ayuso comenta que no han assistit 
a aquest Ple els diferents representants del consells sectorials. 
 
 

5. Comunicacions 
 

No hi ha comunicacions per traslladar als membres del Consell de Districte 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 

El Sr. Josep Ayuso obre el torn de paraules. En primer lloc el Sr. Manel Pizarro, vol 
saber si es farà el 80% de descompte a l’autobús a les persones aturades. El Sr. Ayuso 
comenta que es va presentar la moció al Ple de l’Ajuntament i és un tema que esta 
sobre la taula, per tant, al proper Consell de districte els informaran. 
 
El Sr. Manel Pizarro vol saber com afecta la reordenació de les zones blaves al barri de 
la Creu Alta, el Sr. Ayuso comenta que només s’han tret al c. dels Pirineus. Hi ha uns 
criteris per implantar les zones blaves, la concessió determina un numero de places de 
zona blava i a vegades per obres s’han d’anar fent reordenacions, anul·lant en alguns 
llocs i creant en d’altres. 
 
El Sr. Pizarro comenta que els dimarts, dijous i divendres hi ha molt trànsit pels voltants 
de la Pl. Jaume Giribau i el CAP de la Creu Alta, es produeixen estacionaments 
indeguts, el Sr. Ayuso diu que demanaran a Policia que passi aquests dies de més 
trànsit per aquesta zona. 
 
El Sr. Francisco Navarro comenta que a la pl. de Granada, al costat de la cabina de 
telèfon, ha quedat un espai per on els cotxes es poden ficar i estacionar damunt la 
vorera, per tant proposa la instal·lació de pivots. També comenta que al c. de Las Navas 
a la vorera de l’esquerra no hi ha cap senyal que indiqui que no es pot estacionar i els 
cotxes estacionen damunt la vorera, el Sr. Ayuso comenta que a partir d’unes hores hi 
ha una certa tolerància però que la Policia sanciona en aquest àmbit igual que a la resta 
de la ciutat. 
 
El Sr. José Luis Gil comenta que al c. de Pàndols al pas de vianants sempre hi ha 
cotxes estacionats, també comenta que cal sancionar als propietaris dels gossos per 
incivisme, la Sra. Cristina Moreno comenta que es pot fer una campanya informativa pel 
tema dels gossos. 
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El Sr. Manel Pizarro comenta que abans regalaven bosses i es notava una millora, ja se 
sap que avui dia no estem per gastar però potser donar la bossa costa menys que fer 
un cartell. 
 
La Sra. Consuelo Santos vol saber com està el tema de la freqüència de les línies 
d’autobús, el Sr. Ayuso comenta que encara no té retorn i que al pròxim consell 
informarà. 
 
La Sra. Santos vol saber que si hi ha algun projecte de millora per la zona d’esbarjo de 
Can Jonqueres. Hi ha poca vigilància, la gent no respecta l’espai. El Sr. Ayuso comenta 
que hi ha un preprojecte però s’ha de buscar el pressupost. 
 
La Sra. Maria Lluïsa Miret  vol saber qui regula el tema de les bicicletes, ja que van per 
les voreres a tota velocitat sense tenir cura dels vianants. El Sr. Ayuso comenta que les 
bicicletes han d’anar per la calçada. 

 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El President 
 


